





## Communication au quotidien 3 / Everyday Communication 3

**Ce cours dure 13 semaines. Il a lieu trois fois par semaine les douze premières semaines et quatre fois la treizième semaine. /**

**This course runs for 13 weeks. There are three classes per week for the first twelve weeks and four classes in the thirteenth week.**

<p><b>les mardis, mercredis et jeudis du 10 septembre au 5 décembre et le samedi 7 décembre 2024</b></p> <p>Tuesdays, Wednesdays and Thursdays from September 10 to December 5 and Saturday, December 7, 2024</p>			
<p><b>Mar / Tue</b></p> <p>17 h 30 à 21 h 10 sept. - 3 déc.</p> <p>5:30 to 9:00 p.m. Sept. 10 - Dec. 3</p>	<p><b>Mer / Wed</b></p> <p>17 h 30 à 21 h 11 sept. - 4 déc.</p> <p>5:30 to 9:00 p.m. Sept. 11 - Dec. 4</p>	<p><b>Jeu / Thu</b></p> <p>17 h 30 à 21 h 12 sept. - 5 déc.</p> <p>5:30 to 9:00 p.m. Sept. 12 - Dec. 5</p>	<p><b>Sam / Sat</b></p> <p>8 h 30 à 17 h <b>** 7 décembre seulement **</b></p> <p>8:30 a.m. to 5:00 p.m. <b>** December 7 only **</b></p>
<p> ✓ <b>à distance/distance learning</b></p>	<p> ✓ <b>en présentiel/in person</b></p>	<p> ✓ <b>à distance/distance learning</b></p>	<p> ✓ <b>en présentiel/in person</b></p>

**Ce cours inclut la version *Academic* de l'International English Language Testing System (IELTS *Academic*). Pour recevoir vos résultats afin de pouvoir vous inscrire à Communication au quotidien 4, vous devez passer cet examen normalisé entre le 8 et le 14 décembre 2024. /**

**This course includes the Academic version of the International English Language Testing System (IELTS *Academic*). To receive your results so that you can register for Everyday Communication 4, you must take this standardized exam between December 8 and 14, 2024.**